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PROTOKÓŁ NR 36/2021 

z XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju 

z dnia 3 września 2021 r. 

 

XXXVI Sesja Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju odbyła się w dniu 3 września 

2021 r. o godz. 9.00 w sali narad Urzędu Miejskiego. W Sesji uczestniczyło 11 radnych, nie-

obecni: Lis Mariusz, Maślanka Lech, Źrałka Włodzimierz. Sesję prowadził Adam Musialski – 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

CZĘŚĆ I – WSTĘPNA  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad Sesji.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady 

Dokonał otwarcia obrad Sesji informując, że została ona zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Dz. U. z 2021 roku poz. 1372 na 

wniosek Burmistrza Piwnicznej-Zdroju. Odczytał proponowany porządek obrad. Zapytał, czy 

są jakieś uwagi co do zaproponowanego porządku obrad.  

 

Nie było uwag.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poprosił o naciśnięcie dowolnego przycisku i podniesienie ręki celem sprawdzenia kworum.  

 

W związku z problemami technicznymi powtórzono procedurę sprawdzenia obecności.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poinformował, że na Sesji jest obecnych 10 radnych i w związku z powyższym Rada może 

podejmować prawomocne uchwały. Poinformował, że na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 roku poz. 1372) Sesje Rady 

Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrują-

cych obraz i dźwięk. Zwrócił uwagę, że udział w obradach oznacza akceptację przetwarzania 

danych osobowych w postaci utrwalenia swojego wizerunku i głosu. Powiedział, że klauzula 

dotycząca przetwarzania danych osobowych znajduje się na drzwiach wejściowych do sali 

obrad. Zwrócił uwagę, że w związku z obowiązkiem transkrypcji obrad Sesji nie ma możli-

wości wypowiadania się bez użycia mikrofonu, każda wypowiedź musi być kierowana bezpo-

średnio do mikrofonu, w danym momencie może wypowiadać się tylko jedna osoba. Poprosił 

o niewłączanie się do wypowiedzi innych osób, ponieważ powoduje to zaburzenia czystości 

głosu, a co za tym idzie, nierzetelną transkrypcję wypowiedzi. Poinformował, że radni, pan 

Burmistrz oraz pani Skarbnik korzystają z mikrofonów znajdujących się na stołach, natomiast 

pozostałe osoby poprosił o podchodzenie do mównicy. Przypomniał również o przepisach  

o ochronie danych osobowych i nie używania nazwisk osób niebędących osobami publiczny-

mi. Poprosił o stosowanie się do powyższych uwag. 

 

Ad. 2. Ślubowanie nowo wybranej Radnej Pani Anety Janur- Majocha.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Przywitał serdecznie panią Anetę Janur-Majocha nowo wybraną Radną Miasta i Gminy Piw-

niczna-Zdrój w okręgu nr 3, która w dniu dzisiejszym złoży uroczyste ślubowanie. Poinfor-

mował, że zgodnie z art. 23a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
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ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają 

i wypowiadają słowo ślubuję. Zwrócił uwagę, że ślubowanie może być złożone z dodaniem 

zdania „Tak mi dopomóż Bóg.” Poprosił wszystkich o powstanie, natomiast panią Anetę Ja-

nur-Majocha o wyjście na środek. Poinformował, że następnie odczyta akt ślubowania. Od-

czytał następującą treść ślubowania: „Wierny konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej 

ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

 

Aneta Janur-Majocha – Radna  

Złożyła ślubowanie z dodaniem słów „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodniczący Rady wraz z Burmistrzem złożyli pani Radnej gratulacje wręczając zaświad-

czenie o wyborze oraz okolicznością wiązankę kwiatową. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady 

Zapytał, czy pani Radna chce zabrać głos.  

 

Aneta Janur-Majocha – Radna  

Powiedziała, że jest to dla niej ważny moment. Zwróciła uwagę, że występuje od dzisiaj  

w trochę innej roli niż zgromadzeni ją pamiętają i znają, ale wierzy, że tak samo jak angażo-

wała się w pracę tutaj w Urzędzie, tak samo będzie pełnić obowiązki Radnej swojego okręgu  

i wierzy, że tak będzie. 

 

Ad. 3. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że w związku z tym, iż pani Aneta Majocha jest już Radną i w związku  

 obowiązującą procedurą należy przystąpić kolejny raz do sprawdzenia listy obecności, gdyż 

pani Radna już od tego momentu będzie mogła brać udział w głosowaniach. Poprosił o przy-

ciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Poinformował, że na dzisiejszej Sesji w chwili obecnej 

jest 11 radnych i w związku z powyższym Rada może podejmować prawomocne uchwały. 

 

CZĘŚĆ II – PODJĘCIE UCHWAŁ  

 

Ad. 1. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie i zmiany uchwały budżetowej Miasta  

i Gminy Piwniczna-Zdrój na rok  2021.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poprosił panią Skarbnik o zabranie głosu.  

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Omówiła zmiany w budżecie, których opis stanowi załącznik do projektu uchwały.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania. 

 

Justyna Deryng – Radna  

Powiedziała, że ma pytanie odnośnie zmian dotyczących szkół i zapytała skąd taka potrzeba 

zmiany, ponieważ jak widać wszystko tak naprawdę idzie na prowadzenie szkoły w Wier-

chomli i Kokuszce. Zwróciła uwagę, że jeśli chodzi o oświetlenie ulic i dróg gmina otrzymała  
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odszkodowanie na pokrycie kosztów naprawy słupa, tymczasem była również sytuacja, gdzie 

na ulicy Krynickiej do Zagród zostały zniszczone 2 latarnie i jest zaciemniona ulica. Zapytała, 

czy gmina otrzymała za te latarnie odszkodowanie i czy też będzie to wykonywane, ponieważ 

to też jest na drodze głównej. Zwróciła uwagę, że chciała by to chociaż przypomnieć, ponie-

waż jest to też nasz teren. Powiedziała, że jeśli chodzi o wydatki dotyczące szkół wiadomo, że 

były zmiany dotyczące remontu sali gimnastycznej na Łomnicy i chciałby zapytać, czy zosta-

ło to wykonane, ponieważ mamy nowy rok szkolny.  

 

Zofia Kulig – Skarbnik  

Powiedziała, że ona tylko odniesie się do zmian w budżecie i zwiększenia na dotację. Poin-

formowała, że ta dotacja po przeliczeniu wzrosła bardzo dużo i te środki, które są zabezpie-

czone w budżecie nie wystarczają. Zwróciła uwagę, że jak wiadomo wydatki na oświatę cią-

gle rosną i pomimo zwiększenia w tym roku naprawdę dużej kwoty, ponieważ zwiększono  

o 1 mln zł wydatki w stosunku do planu roku ubiegłego i te wydatki okazują się niewystarcza-

jące. Powiedziała, że takie przesunięcia na pewno do końca roku jeszcze będą musiały być 

wykonywane, aby zabezpieczyć środki na wydatki na oświatę. Zwróciła uwagę, że jeżeli cho-

dzi o odszkodowanie i naprawę tych słupów to sprawdzi, ponieważ nie pamięta, czy do gminy 

wpłynęło jakiekolwiek odszkodowanie, czy gmina występowała o odszkodowanie. Powie-

działa, że po pierwsze musi sprawdzić, czy były złożone wnioski i czy nasze ubezpieczenie 

obejmowało też te obiekty, ponieważ się tym nie zajmuje, ale sprawdzi i odpowie pani Rad-

nej. Zwróciła uwagę, że jeżeli chodzi o modernizację sali w Łomnicy w budżecie są zapew-

nione i zabezpieczone środki, ale na tę chwilę nie pamięta, żeby podpisywano umowę, ale 

może już jakaś procedura będzie rozpoczęta.  

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że jeśli chodzi o remont sali w Łomnicy zgłosiła się jedna firma, która w znaczą-

cy sposób przekroczyła wartość robót i dlatego są pewne procedury, tamten przetarg jest 

unieważniony i będzie jeszcze raz. Stwierdził, że nie chce mówić dokładnej kwoty, ale na 

pewno jest to dużo więcej niż zaplanowano. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że pani Radna pytała o te dwie lampy, które są w ciągu drogi krajowej, ale 

nie wie, czy to należy do gestii gminy.  

 

Justyna Deryng – Radna  

Powiedziała, że to już jest sytuacja, która trwa dwa lata i tam jest po prostu ciemno.  

 

Jan Toczek – Radny  

Zwrócił uwagę, że ma pytanie odnośnie zwrotu funduszu sołeckiego, ponieważ te środki zo-

stały przeznaczone na wydatki dróg publicznych w naszej gminie. Powiedział, że jak do tej 

pory zawsze te środki były przekazywane z powrotem na sołectwa w ramach tego, że niektóre 

z nich się postarały, wydały wszystkie środki i spożytkowały je w dobrym celu i one jako 

nagroda wracały w te same miejsca. Zwrócił uwagę, że jest to ogólnie napisane na wszystkie 

drogi publiczne w gminie i zapytał pana Burmistrza, czy już są jakieś wskazania, gdzie te 

środki ewentualnie zostaną przeznaczone. 

 

Dariusz Chorużyk – Burmistrz  

Powiedział, że te środki jeszcze nie były dzielone, generalnie zostały przeznaczone na drogi, 

bo takie są potrzeby, natomiast to w toku rozmów będzie spotkaniem z pracownikiem meryto-
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rycznym i będzie to uzgodnione. Zwrócił uwagę, że są to małe środki, aby wszystkich zado-

wolić, na pewno zostaną wskazane jakieś dwa, trzy zadania.  

 

Jan Toczek – Radny  

Powiedział, że właśnie o to chodzi, aby wskazać dwa, trzy zadania, bo to nie są duże środki. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania.  

 

Nie było zapytań.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XXXVI/279/2021 – przyjęto jednogłośnie tj. 11 – za (protokół z imien-

nego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 2. Uchwała w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poprosił pana Dyrektora MZGKiM o zabranie głosu.  

 

Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM  

Powiedział, że na Sesji 29 czerwca Rada przyjęła projekt regulaminu dostarczania wody, był 

on spowodowany zmianą ustawy prawo budowlane i należało dostosować te regulaminy do 

obowiązujących przepisów, które były takie, że Rada przygotowała projekt tego regulaminu,  

następnie on był wysyłany do Wód Polskich. Zwrócił uwagę, że kilka dni temu gmina otrzy-

mała opinię pozytywną z jednym zastrzeżeniem, aby skorygować zapis § 23, który mówił, że 

w sprawach nieregulowanych w regulaminie zastosowanie mają przepisy ustawy. Poinfor-

mował, że regulator stwierdził, że nie jest to do końca konstytucyjne z uwagi na to, że regu-

lamin nie powinien stać nad ustawą. Zwrócił uwagę, że w związku z powyższym ten zapis  

z tego regulaminu jest usuwany i ten regulamin zaproponowany przez Radę w pełni został 

zaopiniowany przez Państwowe Gospodarstwo Wodne. Powiedział, że z tego też tytułu prosi 

o podjęcie uchwały w sprawie tego regulaminu. 

 

Justyna Deryng – Radna  

Zwróciła uwagę, że mają pytanie odnośnie § 3 chodzi o podpunkt 1, odczytała treść zwracając 

uwagę, że pół metra sześciennego na dobę to trochę więcej niż 6 m rocznie i zapytała, czy 

tutaj czy nie ma jakiejś pomyłki w tym sformułowaniu.  

 

Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM 

Powiedział, że nie, ponieważ było to wyjaśniane. Zwróciła uwagę, że jest to minimalna war-

tość przyjęta na osobę, także bez ograniczeń. 

 

Justyna Deryng – Radna  

Zwróciła uwagę, że nie może to przekroczyć 6 m3 rocznie. Powiedziała, że chodzi o to, że jest 

nie mniej niż 0,5 m3 dziennie, a dalej jest wskazane, że 6 m3 rocznie.  

 

Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM 

Zwrócił uwagę, że jest wskazane nie mniej niż 6 m3 rocznie. 
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Jan Toczek – Radny  

Zwrócił uwagę, że ten zapis wyklucza pierwszy, ponieważ pół metra na dobę mnożąc przez 

30 dni to jest jakieś 15 kubików, a tutaj jest 6 m rocznie, więc w sumie tak nie za bardzo  

i może należy to poprawić. 

 

Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM  

Zwrócił uwagę, że nie przychodzi mu na chwilę obecną logiczne wytłumaczenie tego, ale 

wie, że nad tym dyskutowali i to jest porządku, ale rozczyta i przekaże.  

 

Justyna Deryng – Radna  

Stwierdziła, że rozumie, gdyby to było np. maksymalnie 6m3. 

 

Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM 

Zwrócił uwagę, że należy dostarczyć odbiorcy usług wodę przeznaczoną do spożycia przez 

ludzi w ilości nie mniejszej niż pół metra sześciennego na dobę oraz nie mniejszej niż 6 m³ na 

rocznie, czyli jest to minimalna wartość.  

 

Justyna Deryng – Radna  

Powiedziała, że z tego zdania wynika, iż 6 m3 rocznie.  

 

Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM 

Zwrócił uwagę, że nie mniej niż 6 m3 rocznie.  

  

Justyna Deryng – Radna  

Zapytała, co jak się to podzieli na cały rok.  

 

Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM 

Powiedział, że jest to nie mniej.  

 

Andrzej Jamrozowicz – Sołtys Wsi Młodów 

Zwrócił uwagę, że łącznik oraz oznacza, że zdanie czyta się w całości.  

 

Justyna Deryng – Radna  

Powiedziała, że rozumie gdyby zdanie to było sformułowane w ten sposób, że w ilości nie 

mniejszej niż pół metra i nie większej niż 6 m³ na dobę. 

 

Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM  

Zwrócił uwagę, że właśnie nie chodzi o to, że nie większej, bo nie ogranicza się wolumenu 

maksymalnego tak, tylko mówi się, że nie mniej. Powiedział, że takie zapisy są ogólnie sto-

sowane i na pewno nie chodzi o to, żeby ograniczać komuś spożycie wody. Stwierdził, że to 

wynikało pewnie z jakiegoś wskaźnika przeliczeniowego, ale to nie jest tak, że w jakiś sposób 

jest to ograniczane. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że jeżeli Wody Polskie miały tylko zastrzeżenia do tego jednego punktu, a do 

pozostałych nie, więc Rada musi ten regulamin przyjąć, ponieważ on powinien wejść w życie 

19 września.  
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Andrzej Górski – Dyrektor MZGKiM 

Potwierdził, że tak.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że dlatego ta Sesja jest w takim dość szybkim trybie zwołana. Zapytał, czy są 

jeszcze jakieś uwagi.  

 

Kazimierz Skoczeń – Radca prawny UM 

Powiedział, że stanowisko Dyrektora jest uzasadnione i prawidłowe, bo podaje parametry  

dolne, nie ograniczające, o których pan Dyrektor mówi, zatem ten zapis nie jest sprzeczny  

z intencją nawet rozumowania pani Radnej. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy są jeszcze jakieś inne głosy. 

 

Nie było innych głosów.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XXXVI/280/2021 – przyjęto jednogłośnie tj. 11 – za (protokół z imien-

nego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

CZĘŚĆ III – KOŃCOWA  

 

Ad. 1. Zakończenie obrad Sesji.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poinformował, że planowana jest taka dość bogata w program Sesja pod koniec miesiąca. 

Zwrócił uwagę, że ta Sesja tak jak już wspomniał na wstępie została zwołana na wniosek 

Burmistrza i głównie najważniejszym jej punktem był punkt dotyczący regulaminu dostar-

czania wody, ponieważ musi on od 19 września już wejść w życie.  

 

Justyna Deryng – Radna  

Wyraziła chęć zabrania głosu.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że nie ma wolnych wniosków informując, że jeżeli Rada chciała by zmienić po-

rządek obrad na wstępie, musiałaby uzyskać zgodę wnioskodawcy, a więc Burmistrza. Popro-

sił, aby zatrzymać ewentualne pytania na następną Sesję, która planowana jest pod koniec 

miesiąca września. Poinformował, że wtedy będzie uzupełnienie komisji, ocena stanu bezpie-

czeństwa i porządku publicznego i wiele innych punktów, które mogą poczekać do końca 

miesiąca. Podziękował wszystkim za uwagę. Zakończył obrady.  

 

Na tym zakończono obrady XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Adam Musialski 

Protokołowała 

Magdalena Nieć  


